
 

 

 

 

Protokoll vid höstmöte för Lövsta Båtsällskap 

 

Datum:  2022-11-29 Tisdag 

Tid:   19:00 

Plats:  Hässelby folkets hus 

Närvarande: Se närvarolista 

 

Dagordning 

1. Mötets öppnande 

Robin Rindestad öppnar mötet. 

2. Fråga om mötets behöriga utlysande 

Mötet behörigt utlyst 

3. Val av mötesordförande och sekreterare. 

Höstmötet väljer som ordförande Robin Rindestad samt sekreterare Patric Ahlgren. 

4. Fastställande av dagordning  

Val av dagordning fastställd 

5. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 

Valda blev Anders Törngren och Johan Rastad 

6. Rapporter 

6.1 Hamn  

Inget att rapportera 

6.2 Vakt  

Allt bra bokat framöver. 

6.3 Säkerhet  

Har fungerat OK, grinden krånglar lite ibland. Uppdagades vid senaste 

snöfallet. 

6.4 Administration  

Info om BAS, buggar till viss del i kortet för medlemmar. Info om de fyra sista 

siffrorna i personnumret, vore bra om de togs bort från BAS ur GDPR 

hänseende 

6.5 Miljö  

Info om miljötillsynen, nerslag på vårt avlopp i klubbstugan. Avstäng tills 

vidare. 

6.6 Övriga funktioner 

Inget att rapportera 



 

 

 

 

6.7 Lövstaverket (planerat kraftvärmeverk) 

Sthlm Exergi fick avslag i mark- och miljödomstolen men kommer troligen att 

överklaga. 

Konsulter från exploateringskontoret har för två veckor sedan besökt LBS och 

tittat på vår anläggning och vad vi behöver vid en eventuell ny hamn. Fortsatt 

diskussion kring detta. Om vi ska stödja Rädda Lövsta ekonomiskt bör det 

beslutas på ett extra medlemsmöte. 

7. Ekonomi 

7.1 Ekonomisk redovisning/prognos 2022  

Redovisas av vår kassör Nina Daae. 

7.2 Förslag till avgifter 2023 

Styrelsens förslag är oförändrade avgifter 

7.3 Förslag till budget 2023 

Robin tar upp frågan kring elen som är en stor utgiftspost. I dag delar vi 50/50 

med KVF, men vi förbrukar kanske 20% (dvs el till bryggor och klubbhus). 

Diskussion förs kring hur vi kan vi påverka detta? Elmätare finns med i 

budgeten för 2023.   

Nina redogör för fler delar i budgeten. Nytt på ön, spång vid bastun. Förhöjda 

avgifter från miljö och svenska sjö. 

Robin redogör för arvodeshöjning för den miljöansvarige. Diskussion kring 

höjningen. Detta skall gälla från årsmötet d.v.s. den tid man är vald 1/4-31/3. 

Det framförs önskemål av medlemmarna om att höja avgiften för bryggplats 

och sommartrailerplats med 7% för att få överskott till kommande 

investeringar. 

8. Fastställande av avgifter och budget för kommande verksamhetsår. 

Höstmötet fastställer att avgiften för bryggplats och sommartrailerplats ska höjas 

med 7% 

Höstmötet fastställer budget efter justering av avgifter. 

9. Övriga frågor 

Skall vi stödja Rädda Lövsta ekonomiskt? Se 6.7 

Diskussion kring fågelskrämmorna, en del tycker att de stör. De hjälper mot 

fågelnedskräpningen på våra kapell och är därför nödvändiga.  

10. Mötets avslutande 

Robin Rindestad avslutar mötet. 

 



 

 

 

 

Bilagor: 

1. Balansrapport 

2. Resultatrapport 

3. Budget 

4. Närvarolista 

 

Hässelby 2022-11-29 

 

 

 

 

Vid datorn 

Patric Ahlgren                                                                   

 

 

 

 

 

 

 

Justeringsman     Justeringsman    

Anders Törngren     Johan Rastad 

 


